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Protokoll styrelsemöte 

 

EMBK styrelsemöte 2025-06-10 kl.18.30 

 

Närvarande:  

 
Tommy Bernergård, Robert Malmkjell, Rainer Hietalahti, 

Carina Larsson, Eva Eriksson, Lena Bernergård adj, Petra Oxonius, Anders Karlsson 

 

Ej närvarande:  

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

- Tommy hälsar alla välkomna 

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

- Dagordningen godkänns 

 

§ 3 Föregående mötesprotokoll  

- Inga synpunkter 

 

§ 4 Ekonomi 

- Prognos/reviderad budget gås igenom. Slipkommittén behöver komma in med 

beräknade kostnader för året. Sävis har förbrukat sin budget för året. 

- Nytt ärende hos Kronofogden på ytterligare medlem, som vi beslutar att avsluta. 

- Förfallna medlemsavgifter. Två påminnelser har skickats ut. Styrelsen beslutar att 

prova ringa alla innan ytterligare åtgärder. 

KG     Tommy kontaktar 

TS      Tommy kontaktar 

PF      Avvakta 

BP      Petra kontaktar 

UT     Eva kontaktar 

 

 

§ 5  Rapporter och skrivelser 

- Inga skrivelser eller rapporter 

 

§ 6  Medlemsfrågor 

- 2 nya medlemmar väntar fortfarande på att få slipplatser tilldelade. Tommy kontaktar 

MR i slipkommittén 

 

 

§  7  Rapport från Slipkommittén 

- Ingen närvarade från Slipkommittén 

 

 



  
     Eskilstuna Motorbåtsklubb 

EMBK 
  

 

 

§ 8   Rapport från Sävholmskommittén 

- Nya bastualtan. 

Det kommer att saknas lite material för att täcka in altanen utvändig från golv till 

mark, vilket inte kan prioriteras nu. 

- Ny elinstallation i ladan 

Efter arbetshelgen visade det sig att vi saknar material till en kostnad av ca 3 000kr. 

- Arbetsdag behöver bokas in i sensommar. Förslag om 16 augusti. 

- Underhållsplan behöver kompletteras samt en lista för behov av tex olika verktyg. 

Uppstår förslag om behov behöver det rapporteras till kommittén eller styrelsen.  

- Göra ett inlägg om att någon gärna får bygga en låda till sup:arna. Instruktion om hur 

det ska byggas fås av Anders Karlsson 

- Vi behöver få in en som ansvarar för alla maskiner, så det sker löpande 

- Vi beslutar att fråga om bidrag till öglor till gamla bryggan. Kan vi göra ett roligt jippo 

kring insamlingen? Petra kollar upp det 

 

§ 9  Miljö 

- Relativt bra kontroll på båtar på slipen. Några som är klara har inte lämnat in intyg. 

 

§ 10 Valberedning 

- Saknas personer på flera poster fortfarande 

 

§ 11 Uppföljning underhållsplaner och aktiviteter 

- Har gåtts igenom under Säviskommittén.  

 

§ 12 Övriga frågor 

 

 

§ 13 Nästa möte 

- Ordinarie styrelsemöte 12 augusti kl 18:30 

 

§ 14 Mötets avslutande 

 

 

Samtliga styrelseledamöter förutsätts närvara och anmäler eventuellt förhinder.  

 

 

Tommy Bernergård 

Ordförande 

E-post: ordf@embk.se   
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